
 

Zápis č.2/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 

dne 23.2. 2023 od 18:00 v budově O.Ú. 

 
Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová, Mgr. Jana Drsová, Ing. Václav Pražma  

                 Vladislav Petržilka, Ing. Radek Petržilka 

Omluven: Tomáš Bronec  

Hosté: viz příloha zápisu 

Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Zápis provede: Ing. Václav Pražma 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka 

 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení a schválení programu zasedání 

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Usnesení z minulého zasedání 1/2023 

4. Ave dodatek ke smlouvě 

5. Jmenování likvidační komise  

6. Vodovod a vodojem  

7. Různé 

8. Diskuze, závěr 

 

2/01/2023  

Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 

zasedání. Po zahájení schůze starostka Soňa Kukačková upozornila Mgr. Petera Chvojku, aby 

svou kameru zaměřil na členy zastupitelstva a předala mu vytýkací dopis od advokáta Mgr. 

Reichela na monitorování hostů při veřejných akcích a jejich následné zveřejňování na 

sociálních sítích, a to i přes jejich výslovný nesouhlas. 

Mgr. Peter Chvojka zaměřil kameru jen na členy zastupitelstva, ale dokument si nepřevzal. 

  

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

2/02/2023 

Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  

Mgr. Janu Drsovou a Ing. Radka Petržilku  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

 

2/03/2023 

Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání. 

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 



 

2/04/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele se zdražením služeb firmy Ave, která odváží 

z obce tříděný odpad. Zdražení je o 25 procent, z důvodu navýšení cen vstupů, mezd.  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje dodatek ke smlouvě s firmou Ave. Jedná se o zdražení služeb této 

firmy o 25 procent. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0   

  

 

2/05/2023 

Starostka Soňa Kukačková jmenovala likvidační komisi na likvidaci nepotřebného obecního 

majetku. 

Předseda likvidační komise bude Ing. Radek Petržilka 

Člen komise: Vladislav Petržilka a Tomáš Bronec 

                                  

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo souhlasí se zřízením likvidační komise pro nepotřebný majetek obce. 

Hlasování: ano 6, ne 0, zdržel se 0 

 

 

2/06/2023 

Starostka Soňa Kukačková přednesla posudek na původní projekt na vodovod a kanalizaci. 

Posudek provedl projektant pan Martin Šulista. 

V posudku je uvedeno, že původní dokumentace na projekt vodovodu a kanalizace je strohá 

a nedostatečná, chybí detailní výkresy a přípojky do jednotlivých nemovitostí. Původní 

projekt je vhodný pro územní rozhodnutí, a ne pro výběrové řízení. 

Doporučuje, projekt přepracovat a doplnit detailní výkresy pro zpracování rozpočtu. 

Starostka Soňa Kukačková navrhla, že s místostarostkou Ivetou Majerovou před 

přepracováním projektu obejdou vlastníky nemovitostí a projednají s nimi podmínky instalací 

přípojek vodovodu. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo souhlasí, aby projekt na vodovod a vodojem byl přepracován. Projekt 

přepracuje pan Martin Šulista, viz nabídka v příloze. 

 

Hlasování: ano 4, ne 0, zdržel se 2, Ing. Radek Petržilka, Vladislav Petržilka. 

Po hlasování se starostka Soňa Kukačková zeptala Ing. Radka Petržilky, proč nepodpořil nový 

projekt na vodovod. 

Odpověděl, že nezná ekonomické dopady nového projektu, proto se zdržuje hlasování. 

 

 

2/07/2023 

Různé 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele, že od 1. 3. 2023 bude jiný ceník nápojů  

v hospůdce. Dojde ke zdražení cca o 2Kč na pivu, zastupitelstvo bere na vědomí. 

Místostarostka Iveta Majerová poděkovala všem, kdo se podílel na přípravě masopustního 

průvodu v obci a všem občanům obce, kteří přivítali a pohostili účastníky průvodu. 

 

Pan Jan Sochor se zeptal Ing. Radka Petržilky a Vladislava Petržilky, proč se nezúčastňují  

akcí, které pořádá obec. Radek Petržilka odpověděl, že se akcí nezúčastňoval ani za 

předchozího zastupitelstva, jako důvod uvádí, že nemá na tyto akce čas. 

Do hovoru se zapojili další občané, po diskusi dala Soňa Kukačková slovo Janu Kolářovi. 

 

Pan Jan Kolář reagoval na kritickou recenzi Mezenského zpravodaje. Tuto recenzi provedl 

Mgr. Peter Chvojka na sociálních sítích. 



V této kritice je uvedeno, že byl porušen tiskový zákon. 

1/ Tisk tohoto periodika byl před hlasováním zastupitelstva. 

2/ Důležité pasáže periodika byly staženy z internetu 

3/ Nabyl dán prostor pro příspěvky do periodika všem občanům obce. 

 

Pan Jan Kolář na toto reagoval: 

Bod 1/ 

Uzávěrka zpravodaje byla 27. a 28. 1. po prezidentských volbách. Schůze zastupitelstva 

proběhla ve čtvrtek 26.1. a zpravodaj byl vytisknut až dne 31.1. 2023.    

Z toho vyplývá, že kritika v bodě 1 je nepravdivá.   

   

Bod 2/ 

Pan Jan Kolář přečetl pasáže z Mezenského zpravodaje, které měly být údajně staženy 

z internetu. Po přečtení těchto pasáží je zřejmé, že i toto tvrzení není pravdivé. 

  

Bod 3/ 

Prostor pro příspěvky do Mezenského zpravodaje byl dán všem občanům obce. Ing. Radkovi 

Petržilkovi, Vladislavu Petržilkovi byla nabídnuta možnost vložit soukromé příspěvky. 

Jmenovaní tuto možnost nevyužili. Tomáš Bronec si návrh zpravodaje pouze prohlédl. 

 

Je zřejmé, že kritická recenze Mgr. Petera Chvojky poškozuje dobré jméno periodika 

Mezenský zpravodaj a obce. 

Při reakci Jana Koláře Mgr. Peter Chvojka neustále tvrdil, že je porušován tiskový zákon a že 

výtisk Mezenského zpravodaje je nevyvážený.   

 

2/8/2023 

Diskuze: 

Mgr. Peter Chvojka se zeptal starostky Soni Kukačkové, zda má v plánu i výstavbu 

kanalizace. Odpověděla, že nyní je priorita vybudovat pro obec vodovod. Na kanalizaci 

v současné době nejsou finance. 

Mgr. Peter Chvojka se dále zeptal Mgr. Jany Drsové, proč souhlasila s výběrem zhotovitele na 

opravu vnějšího pláště budovy OÚ. Odpověděla, že neznala pracovní reference na pana 

Pecníka. Rovněž Mgr. Jana Drsová odpověděla, že upozornila spolu s Janem Kolářem 

bývalou starostku Mgr. Romanu Chvojkovou na to, že pan Pecník nepoužívá při opravě pláště 

budovy perlinku. Odpověděla, že to není v projektu na opravu pláště budovy OÚ. 

Dále se Mgr. Peter Chvojka zeptal starostky Soni Kukačkové, kdo je nynějším lobbistou obce 

Mezná (pro projekt vodovodu). Odpověděla, že je to paní Čechtická ze Sedlečka .  

 

 

Po diskuzi starostka Soňa Kukačková končí zasedání. 

 

  

 

 

Starostka: Soňa Kukačková 

 

 

 

Vyhotovil: Ing. Václav Pražma  

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka                                                                                   


